
 

 
 

 
Osloskolen 

 

Ullevålsveien skole 

 

Møtereferat  

Møtegruppe: Driftsstyret  

Tilstede: Inger Beate Møller Botheim, Camilla Wahl Sekne 

Jan Pesl, Vegard Valberg, Eskil Aga Walnum,  

Eli Beate M Hovstø, (Vara), Gudmund Brede (Vara), Tove Væting 

  

  

  

  

Møtested: Møterommet i trebygningen (2.etg) 

Møtetid: Tirsdag 14.1.2025 kl. 17.00-18.30.  

Neste møte: 6.3.2025 

 

AGENDA 

 

Saksnr. Sak Sakstype 

1 2025 Godkjenning av innkalling og agenda.  

OK 

 

Sak 4 skal stå som sak 2. 

Besluttende 

2 2025 Godkjenning av referat fra 12.11.24 

Vedlegg 3 

 

Endret fra punkt 4 (feil på innkalling) 

 

Stoler gis til FAU, de kan selges videre. 

Anita Skorgan holder foredrag 25. mars for å 

bidra til inntjening av midler for FAU 

(billettpriser).  

 

Lise Sørensen skal strykes fra forrige referat. 

Vegard Valberg og Line Weber Skjærpe skal 

føyes inn.  

 

Forslag til referat er godkjent med nevnte 

endringer.  

Besluttende 

3 2025 Konstituering av driftsstyret for 2025 

Valg av leder og nestleder. Medlemmer av 

driftsstyret som er nominert av skolens foreldre 

og bydelsutvalget og bydel St Hans haugen er 

valgbare. Dersom en eller flere av driftsstyrets 

Besluttende 



medlemmer ønsker skriftlig avstemning, blir det 

gjennomført. Vedlegg 1-Regelverk driftsstyre 

 

FAU skal bestå av: 2 foreldre, 3 politiske 

representanter og 2 ansatte. Viktig at FAU 

finner minst en vara.  

 

Kari har vært leder. Jan har vært nestleder. 

Camilla har sagt seg villig til å være leder. Jan 

fortsetter som nestleder.  

4 2025 Godkjenning av årshjul for 2025 

Vedlegg 2 

 

Må muligens ha et møte for å godkjenne 

strategisk plan.  

OK 

Besluttende 

5 2025 Strategisk plan for 2024 videreføres våren 

2025 

Vedlegg 4 

 

Feil i graf i strategisk plan, Tove sender nytt på 

e-post. 

Orienterende  

6 2025 

 

Budsjett 2025.  

Godkjenning av budsjett for 2025 for skole og 

AKS, vedlegg 5 og 6 og 7 sendes ut senest 

mandag 13.1 

 

Generell trend: skal spares i skolen, særlig i 

administrasjon. Penger følger eleven. Færre 

elever = lavere budsjett.  

Hos Ullevålsveien skole er elevtallet stabilt. 

Derfor merker vi ikke nedgangen så mye.  

 

Rektor informerer om Oslo Bygg og godt 

samarbeid.  

Rektor informerer om hvordan økonomiske 

rammer er fordelt og hva som ligger innenfor 

rammene.  

 

Sykelønnsrefusjon er høynet og skolen ansatte 

en ekstra lærer pga. økonomisk overskudd.  

 

Budsjett er vedtatt.  

Besluttende 

7 2025 Info fra FAU 

Samling for foreldre. Foreldre ønsker samling 

med tema:  

• pubertet/seksualundervisning 

(gjerne med ny helsesykepleier) 

Orienterende 



• Hva skjer når man skal bo for seg 

selv? 

• Veien til jobb – helt med, 

Nordpolen og praksis i «vanlige» 

bedrifter etc.  
Behov for å bli trygget på at det er mange 

muligheter for fremtiden for barna.  

8 2025 EVT. Endring av dato +vara 

Møtet er flyttet fra 04.03.2025 til 06.03.2025 

Orienterende 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


